
Zápis ze zasedání Akademického senátu 1. LF UK dne 15. 5. 2023 

Přítomni: viz prezenční listina 

Omluveni: doc. MUDr. Vilém Danzig, Ph.D. 

Neomluveni: prof. MUDr. Tomáš Grus, Ph.D., doc. MUDr. MgA. Kateřina Rusinová, Ph.D. 

Hosté: prof. MUDr. Martin Vokurka, CSc., MUDr. Martina Novotná, Ing. Petr Bečvář, 
prof. MUDr. Viktor Soukup, Ph.D., MUDr. Jiří Stejskal, doc. MUDr. Lukáš 
Zlatohlávek, Ph.D. 

Jednání senátu bylo svoláno a vedeno prezenčně. 

Návrh programu: 

1. prof. MUDr. M. Koziar Vašáková, Ph.D. – určení ověřovatelů zápisu dle Jednacího řádu AS 1. LF 
UK, čl. 6, bod 4 (2 minuty) 

2. prof. MUDr. M. Koziar Vašáková, Ph.D. – schválení programu zasedání (2minuty) 

3. prof. MUDr. M. Vokurka, CSc. – Informace o aktuálním dění na 1. LF i na UK (20 minut) 

4. Kamila Otrubová – Informace z posledního jednání AS UK (5 minut) 

5. prof. MUDr. M. Koziar Vašáková, Ph.D. – Jmenování zástupců AS a jejich náhradníků do komisí pro 
výběrová řízení + Výběrové řízení na obsazení přednosty/tky II. chirurgické kliniky – 
kardiovaskulární chirurgie 1. LF UK a VFN (3 minuty) 

6. prof. MUDr. M. Koziar Vašáková, Ph.D. – Změna termínu zasedaní AS v září r. 2023 (3 minuty) 

7. doc. Zlatohlávek – DSP Experimentální a klinická onkologie – žádost o udělení oprávnění 
uskutečňovat studijní program v rámci institucionální akreditace pro oblast nebo oblasti 
vzdělávání (5 minut) 

8. prof. MUDr. M. Vokurka, CSc. – Návrh Opatření děkana na výši stipendia pro studenty DSP v 
prezenční formě studia pro akademický rok 2023/24 (5 minut) 

9. prof. MUDr. M. Vokurka, CSc. – Podmínky přijímacího řízení do doktorských studijních programů 
– II. běh (5 minut) 

10. prof. MUDr. M. Vokurka, CSc. – Disciplinární komise – souhlas se jmenováním členů a 
náhradníků na funkční období 2023–25 (5 minut) 

11. Ing. Petr Bečvář – Schválení smlouvy o nájmu nebytových prostor AVENIER, a. s. (5 minut) 

12. Ing. Petr Bečvář – Schválení smlouvy o realizaci překládky elektronických komunikací – Kampus 
Albertov (5 minut) 

13. prof. MUDr. M. Vokurka, CSc. – Změna názvu pracoviště Gynekologicko-porodnická klinika 1. 
LF UK a VFN (5 minut) 

14. prof. MUDr. M. Vokurka, CSc. – Zřízení společného pracoviště Urologické kliniky 1. LF UK a ÚVN 
(5 minut) 

15. prof. MUDr. M. Vokurka, CSc. – Projednání návrhu vnitřního předpisu fakulty – III. změna POS 
na 1. LF UK (10 minut) 

16. Zprávy z komisí 

a. MUDr. M. Vejražka, Ph.D. – Zpráva legislativní komise AS 1. LF UK (5 min) 
b. doc. MUDr. Š. Havránek, Ph.D. – Informace studijní komise AS 1. LF UK (5 min) 
c. Matěj Višňa – Informace z jednání ekonomické komise (5 minut) 

17. Různé (10 min) 



Předsedkyně Akademického senátu 1. LF UK, zahájila zasedání v 16:05 hodin a přivítala 
přítomné. 

1. Určení ověřovatelů zápisu dle Jednacího řádu AS 1. LF UK, čl. 6, bod 4 

M. Koziar Vašáková vyzvala přítomné, aby se přihlásili do role ověřovatelů zápisu. Přihlásili 
se doc. MUDr. Jan Živný, Ph.D. a prof. MUDr. David Sedmera, Ph.D., DSc. 

AS 1. LF UK schvaluje ověřovatele zápisu. 
27 : 0 : 0 (pro : proti : zdrželo se) schváleno 

2. Schválení programu zasedání 

Předsedkyně AS požádala přítomné o souhlas s návrhem programu zasedání, který byl všem 
zaslán dne 5. 5. 2023. Žádný ze senátorů se nevyslovil proti návrhu programu. 

AS 1. LF UK schvaluje program zasedání AS v předloženém znění. 
27 : 0 : 0 (pro : proti : zdrželo se) schváleno 

16:10 hod. příchod doc. MUDr. Štěpán Havránek, Ph.D. 

3. Informace o aktuálním dění na 1. LF i na UK (bez písemného podkladového materiálu) 

Pan děkan informoval přítomné o aktuálním dění: 

- Kampus Albertov – Vyhlášena VZ na zhotovitele – cca 6 měsíců 

- Finance 

- SIM centrum 

• strategické pro rozvoj výuky i kompetitivnost fakulty 

• nezbytné pro prokázání kompetencí a profilů absolventů 

• projekt, připravuje se stavební povolení 

• Kolegium děkana považuje jeho vybudování za klíčový fakultní úkol 

• připravit zdroje financování 

- Nová hodnocení vědy na UK – aktualizace a zpřesnění stávajícího financování na r. 2024 
(5 %) a 2025 (10 %) – informace o postupu fakulty při oponování navržených parametrů 
(dopis prorektoru prof. Krištoufkovi, jednání proděkanů, spolupráce s ostatními fakultami 
atd.) 

- Principy 2024 a modelování financí – konkrétní připomínky: 

• snižování role KENu z 90 % na 85 %; výrazný pokles financování lékařského a 
zdravotnického vzdělávání 

• navýšení prostředků na malé programy 20 x je příliš velké 

• parametry v rámci aktuálního hodnocení vědy (viz výše) 

• snížit vysoké prostředky (23 mil.) na nové hodnocení vědy 

• náklady na Kampus Hybernská omezit na naprosté minimum 

• nezvyšovat příspěvek do „Mikuláše“ 

• neměnit „zlaté dělení“ 

- Mzdy 2023 

• odměny 1. pololetí 100 % v červnové mzdě 

• navýšení mzdových limitů od 1. 7. 2023 odstupňovaně podle pedagogického 
výkonu 

• navýšení plateb za výuku anglické paralelky od ak. r. 2023/24 

Předsedkyně senátu otevřela rozpravu k výše uvedenému sdělení pana děkana. Do diskuse se 
nikdo nepřihlásil.  



4. Informace z posledního jednání AS UK (bez písemného podkladového materiálu) 

Kamila Otrubová informovala přítomné o jednání AS UK ze dne 28. 4. 2023 

• Rektorka UK intenzivně jedná s vládou o tom, že vysoké školy jsou ze strany státu 
podfinancované 

• Rektorka má v plánu navštívit všechny fakulty UK 

• Schvalování rozpisu příspěvků a dotací na UK na r. 2023 

• Schvalování Návrhu provozního a kapitálového rozpočtu na UK na r. 2023 

• AS UK vyjadřuje kladné stanovisko k návrhu na poskytnutí podpory z fondu na 
investiční rozvoj fakult 

• Schvalování změn Pravidel podpory zájmové činnosti studentů 

Předsedkyně senátu otevřela rozpravu k výše uvedeným informacím. Do diskuse se nikdo 
nepřihlásil. 

5. Jmenování zástupců AS a jejich náhradníků do komisí pro výběrová řízení + Výběrové 
řízení na obsazení přednosty/tky II. chirurgické kliniky – kardiovaskulární chirurgie 1. LF 
UK a VFN (písemný podkladový materiál zaslán s pozvánkou) 

Dne 24. 4. 2023 byl zaslán z personálního oddělení k rukám předsedkyně AS požadavek 
jmenovat zástupce AS a případného náhradníka pro výběrová řízení na obsazení míst 
akademických pracovníků. Byli jmenováni tito členové AS: 

Datum 
(čas) 

Zástupce AS Náhradník 

30. 5. 2023 
(12:00 – 12:50) 

MUDr. Mikuláš Mlček, Ph.D. doc. MUDr. Y. Angerová, Ph.D. 

30. 5. 2023 
(13:50 – 14:30) 

doc. MUDr. Y. Angerová, Ph.D. MUDr. Mikuláš Mlček, Ph.D. 

30. 5. 2023 
(14:50 – 15:30) 

doc. MUDr. Jan Živný, Ph.D. prof. MUDr. Radan Brůha, CSc. 

13. 6. 2023 
(14:00 – 14:40) 

prof. MUDr. J. Škrha, DrSc. MBA prof. MUDr. A. Pařízek, CSc. 

14. 6. 2023 
(14:00 – 14:45) 

prof. MUDr. D. Sedmera, Ph.D., DSc. doc. MUDr. V. Danzig, Ph.D. 

15. 6. 2023 
(14:20 – 15:00) 

prof. MUDr. D. Sedmera, Ph.D., DSc. doc. MUDr. Š. Havránek, Ph.D. 

 

4. 5. 2023 obdržela předsedkyně z personálního oddělení další požadavek, a to jmenovat 
zástupce AS a rovněž i náhradníka do výběrových komisí na obsazení pracovních míst 
přednosta/tka II. chirurgické kliniky – kardiovaskulární chirurgie 1. LF UK a VFN a Ústavu 
radiační onkologie 1. LF UK a FNB. Nominováni byli tito zástupci AS: 

Datum                     (čas) 
VK na obsazení prac. místa 

Zástupce AS Náhradník 

21. 6. 2023             (13:30) 
přednosta/tka Ústavu 
radiační onkologie 1. LF UK a 
FNB 

prof. MUDr. T. Zima, DrSc., MBA MUDr. M. Mlček, Ph.D. 

29. 6. 2023             (13:30) 
přednosta/tka II. chirurgické 
kliniky – kardiovas. chirurgie 
1. LF UK a VFN 

prof. MUDr. M. Koziar Vašáková, Ph.D. prof. MUDr. P. Pafko, DrSc. 



6. Změna termínu zasedaní AS v září r. 2023 (bez písemného podkladového materiálu) 

prof. MUDr. M. Koziar Vašáková, Ph.D. požádala přítomné o odsouhlasení změny zářijového 
zasedání AS, a to z původního 11. září na 18. září 2023. 

AS 1. LF UK schvaluje změnu zasedání AS v měsíci září. 
27 : 0 : 1 (pro : proti : zdrželo se) schváleno 

16:45 hod. odchod William Lytle 

7. DSP Experimentální a klinická onkologie – žádost o udělení oprávnění uskutečňovat 
studijní program v rámci institucionální akreditace pro oblast nebo oblasti vzdělávání 
(písemný podkladový materiál zaslán s pozvánkou) 

doc. MUDr. Lukáš Zlatohlávek, proděkan pro doktorská studia přednesl žádost týkající se SP 

Experimentální a klinická onkologie pro společné uskutečňování na 1. LF a 2. LF výuka v ČJ i 

AJ v obou formách studia. Navrhovaným garantem je prof. MUDr. Miroslav Zavoral, Ph.D. 

Proběhla diskuse týkající se dvou členů nominovaných za 2. LF, a to doc. MUDr. Jany Prausové, 

Ph.D., MBA (FN Motol), která již není přednostkou a prof. MUDr. Miroslava Rysky, CSc., FCMA 

(ÚVN), který zemřel. Za paní doc. Prausovou byl navržen prof. MUDr. Tomáš Büchler, Ph.D. za 

zemřelého profesora zatím nebyl nikdo určen. 

Předsedkyně vyzvala předsedu studijní komise doc. Š. Havránka, aby se vyjádřil k tomuto 
bodu. Přítomným bylo oznámeno, že studijní komise projednala předloženou žádost, nemá 
k ní připomínek a doporučuje ji schválit. 

Akademický senát 1. lékařské fakulty projednal žádost o udělení oprávnění uskutečňovat 
studijní program Experimentální a klinická onkologie v rámci institucionální akreditace pro 
oblast nebo oblasti vzdělávání na 1. LF UK a souhlasí s předložením této žádosti VR 1. LF a 
rektorce UK k dalšímu řízení. 

27 : 0 : 0 (pro : proti : zdrželo se) schváleno 

8. Návrh Opatření děkana na výši stipendia pro studenty DSP v prezenční formě studia pro 
akademický rok 2023/24 (písemný podkladový materiál zaslán s pozvánkou) 

V souladu s čl. 12 Stipendijního řádu UK a podle čl. 7 odst. 1 Pravidel pro přiznávání stipendií 
na 1. LF UK byla proděkanem pro doktorská studia představena přítomným členům AS 
konkrétní výše doktorandského stipendia, které bude po schválení přiznáváno studentům 
doktorských studijních programů zapsaným ke studiu v prezenční formě od 1. do 4. ročníku. V 
souladu s čl. 12 odst. 3 Stipendijního řádu UK se doktorandské stipendium po úspěšném 
složení státní doktorské zkoušky od následujícího kalendářního měsíce bude navyšovat o 
2.000, – Kč měsíčně. 

Předsedkyně opět vyzvala předsedu studijní komise doc. Š. Havránka, aby se vyjádřil k tomuto 
navrženému Opatření děkana. Přítomným bylo oznámeno, že studijní komise projednala 
předložený návrh, nemá k němu připomínek a doporučuje jej schválit. 

27 : 0 : 0 (pro : proti : zdrželo se) schváleno 

9. Podmínky přijímacího řízení do doktorských studijních programů – II. běh (písemný 
podkladový materiál zaslán s pozvánkou) 



Děkan 1. LF UK vyhlašuje pro akademický rok 2023/24 přijímací řízení II. do prezenční i 
kombinované formy doktorských studijních programů. Při přijímacím pohovoru musí uchazeč 
prokázat odborné a jazykové schopnosti studovat příslušný obor a předpoklady k samostatné 
vědecké práci. Součástí přijímacího řízení je i zjištění zájmu uchazeče o zpracování konkrétního 
tématu u konkrétního školitele. 
Proděkanem DSP doc. Zlatohlávkem byl přítomným představen II. termín přijímacích 
pohovorů: 

zadání podmínek přijímacího řízení do SIS nejpozději do 30. dubna 2023; lhůta pro podání 
přihlášek ke studiu do 30. listopadu 2023; přijímací pohovory v termínu od 1. ledna do 10. 
února 2024; zápis do studia 1. března 2024; založení a schválení ISP do 30. dubna 2024; první 
roční hodnocení ve stejném termínu jako při začátku studia k 1. 10. 2024, tj. srpen/září 2024. 

Předsedkyně senátu otevřela rozpravu k výše uvedeným informacím. Pravila, že je vítáno, aby 
OR umožnily další termín příjímacích zkoušek s ohledem na neodkládání vstupu do PhD studia, 
kupříkladu pro zájemce kombinace MD/PhD. Doc. Havránek informoval, že studijní komise se 
zabývala tímto dokumentem, nemá proti němu zásadních připomínek. Byl pouze položen 
dotaz, zda se k podobné strategii připojí i další oborové rady, neboť uvedené změny by měly 
být plošné. Doc. Zlatohlávek odpověděl, že současný stav odpovídá zájmu jednotlivých 
oborových rad a je jistě otevřený. 

27 : 0 : 0 (pro : proti : zdrželo se) schváleno 

10. Disciplinární komise – souhlas se jmenováním členů a náhradníků na funkční období 
2023–25 (písemný podkladový materiál zaslán s pozvánkou) 

Děkan 1. LF informoval členy AS, že dne 18. června 2023 uplyne dvouleté funkční období členů 
Disciplinární komise 1. LF UK a z toho důvodu navrhuje projednání obsazení (členy a 
náhradníky) Disciplinární komise 1. LF UK pro budoucí dvouleté funkční období 2023-2025. 

Akademický senát 1. LF UK dává děkanovi fakulty souhlas ke jmenování členů a náhradníků 
Disciplinární komise 1. LF UK v tomto složení: 
Akademičtí pracovníci: 
Členové: Pavel Dundr, Otomar Kittnar, Ondřej Slanař 
Náhradníci: Jan Malík, Michal Miovský 
Studenti: 
Členové: Jan Gara, Andrea Rashovska, Matěj Škandera 
Náhradníci: Viktorie Malcová, František Průša 

M. Koziar Vašáková vyzvala přítomné, zda má někdo námitky k navrženým členům. Do diskuse 
se nikdo nepřihlásil. 

25 : 0 : 2 (pro : proti : zdrželo se) schváleno 

11. Schválení smlouvy o nájmu nebytových prostor AVENIER, a. s. (písemný podkladový 
materiál zaslán s pozvánkou) 

Tajemnice fakulty předložila předsedkyni AS žádost o schválení uzavření smlouvy o nájmu 
nebytových prostor v objektu Studničkova 7, Praha 2 (Imunologický ústav) se společností 
AVENIER, a. s. Tyto prostory jsou v současné době pronajímány, ale v tomto roce vyprší 5letá 
doba trvání dosavadní nájemní smlouvy. Ing. Bečvář informoval přítomné, že se jedná o provoz 
očkovacího centra, roční nájemné zvýšeno se vzrůstem inflace o 15 % (což činí 150.000, - 
ročně). 



Předsedkyně AS vyzvala přítomné k připomínkování žádosti. Martin Višňa – předseda 
ekonomické komise informoval, že ekonomická komise o tomto bodu hlasovala per rollam a 
nemá k němu připomínek. 

Akademický senát schvaluje smlouvu o nájmu nebytových prostor AVENIER, a. s. 

27 : 0 : 0 (pro : proti : zdrželo se) schváleno 
 

12. Schválení smlouvy o realizaci překládky elektronických komunikací – Kampus Albertov 

(písemný podkladový materiál zaslán dne 9. 5. 2023) 

Ing. Bečvář požádal AS o schválení textu smlouvy týkající se překládky sítě el. komunikací. 
Společnost CETIN provede v rámci stavby VPI_Kampus Albertov Biocentrum přeložku vedení 
z důvodu výstavby nové chlorační jímky, a to mezi objekty 1. LF Albertov 5 a Studničkova 7. 
Text smlouvy byl schválen právním odborem RUK. Smlouva bude schvalována AS UK. 

Předsedkyně vyzvala k diskusi. Předseda ekonomické komise informoval, že ekonomická 
komise o tomto bodu hlasovala per rollam a nemá k němu připomínek. Ze strany senátorů 
rovněž připomínky nebyly. 

Akademický senát schvaluje text smlouvy o realizaci překládky sítě elektronických 
komunikací se společností CETIN, a.s. 

27 : 0 : 0 (pro : proti : zdrželo se) schváleno 
 

13. Změna názvu pracoviště Gynekologicko-porodnická klinika 1. LF UK a VFN (písemný 
podkladový materiál zaslán s pozvánkou) 

Pan děkan informoval, že se jedná o návrh na úpravu názvu výše uvedeného pracoviště. 
V původních materiálech, které byly zaslány senátorům společně s programem, byl prvotně 
navržen název Gynekologicko-porodnicko-neonatologická klinika 1. LF UK a VFN. 11. 5. však 
přednosta Gynekologicko-porodnické kliniky e-mailem informoval pana děkana, že žádá ještě 
o možnou jazykově přijatelnější verzi, a to Klinika gynekologie, porodnictví a neonatologie 1. 
LF UK a VFN. 12. 5. s ním neformálně vyjádřil souhlasné stanovisko i ředitel VFN. Oficiální 
souhlas ředitele VFN byl předložen dnes, 15. 5. 2023. Z tohoto důvodu je tedy nyní senátorům 
předkládán modifikovaný návrh usnesení. 

Předsedkyně AS vyzvala senátory k diskusi. 

Do diskuse se přihlásil prof. Betka s dotazem, zda existuje souhlas ostatních příbuzných oborů 
(ostatních klinik), kterých se to týká, tedy pediatrie? 

17:07 hod. odchod MUDr. Otakar Raška, Ph.D. 

M. Koziar Vašáková oslovila Dr. Vejražku, zda navrhuje-li se změna názvu pracoviště, musíme 
mít doporučení příbuzných oborů? Dr. Vejražka říká, že statut nic takového neříká. Pokud s tím 
souhlasí nemocnice i fakulta, potom název společného pracoviště být změněn může. 

Prof. Pařízek říká, že to byl návrh přednosty Gynekologicko-porodnické kliniky 1. LF UK a VFN, 
s neonatologií velice úzce spolupracují, obor bude vidět a žádná taková další klinika s takovým 

názvem u nás není. 
 

Akademický senát 1. lékařské fakulty se seznámil se záměrem ředitele VFN a děkana 1.LF UK 
uzavřít dohodu o změně názvu Gynekologicko-porodnické kliniky 1. LF UK a VFN na Klinika 
gynekologie, porodnictví a neonatologie 1. LF UK a VFN s účinností od 1. 7. 2023 a vydává k 
uzavření dohody předchozí souhlasné stanovisko. 

26 : 0 : 0 (pro : proti : zdrželo se) schváleno  



14. Zřízení společného pracoviště Urologické kliniky 1. LF UK a ÚVN (písemný podkladový 
materiál zaslán s pozvánkou) 

Na základě návrhu prof. MUDr. Miroslava Zavorala, Ph.D., ředitele Ústřední vojenské 
nemocnice – Vojenské fakultní nemocnice Praha (dále jen „ÚVN“) a po projednání a 
s podporou vedení Urologické kliniky 1. LF a VFN se navrhuje zřízení nové Urologické kliniky, 
jako společného pracoviště 1. LF UK a ÚVN (dále také „pracoviště“), a to nikoli jako pracoviště 
zcela nového, ale v podobě přerodu kvalitního a zavedeného urologického oddělení na 
akademické pracoviště. Z pohledu vedení fakulty je zřízení nového samostatného pracoviště 
Urologické kliniky 1. LF a ÚVN krokem, který bez zásadního měsíčního navýšení finančních 
nákladů přispěje k formalizaci dlouhodobě probíhající spolupráce při výuce a vědecké činnosti 
v oblasti urologie mezi 1. LF a ÚVN, proto návrh ředitele ÚVN vítá a podporuje a očekává 
pozitivní přínosy v celém komplexu akademické činnosti, tj. ve všech oblastech pedagogické i 
tvůrčí činnosti fakulty. 
Předsedkyně AS poděkovala panu děkanovi za prezentaci bodu a vyzvala přítomného prof. 

Soukupa, přednostu Urologické kliniky 1. LF a VFN, aby se ujal slova. Přednosta sdělil, že vše 

již bylo řečeno a že ÚVN je kvalitní pracoviště, které má přístrojové vybavení na vysoké úrovni. 

Předseda studijní komise sdělil, že komise projednala předložený návrh a nemá k němu 
připomínek. 

Akademický senát 1. lékařské fakulty se seznámil se záměrem ředitele ÚVN a děkana 1. LF 
UK uzavřít dohodu o zřízení Urologické kliniky 1. LF UK a ÚVN s účinností od 1. 10. 2023 a 
vydává k uzavření dohody předchozí souhlasné stanovisko. 

26 : 0 : 0 (pro : proti : zdrželo se) schváleno 

17:16 hod. odchod prof. MUDr. Antonín Pařízek, CSc. 

15. Projednání návrhu vnitřního předpisu fakulty – III. změna POS na 1. LF UK (písemný 
podkladový materiál zaslán s pozvánkou) 

V souladu s § 27 odst. 1 písm. b) zák. č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 
dalších zákonů, v platném znění, byl panem děkanem předložen AS 1. LF UK návrh vnitřního 
předpisu 1. LF, kterým se mění Pravidla pro organizaci studia na 1. LF. 

Návrh zapracovává změny dotýkající se studia v pregraduálních studijních programech. Jde o 
úpravu zjednodušující hodnocení výkonu studenta během studia, resp. nastavení podmínek 
pro určení absolutoria „cum laude“. Jedná se o změny v mezích pravidel, jež jsou v kompetenci 
fakulty, jak vyplývá z čl. 9 odst. 13 Studijního a zkušebního řádu Univerzity Karlovy, tedy 
stanovení přísnějších či dalších podmínek, které student v průběhu studia musí splnit, aby 
mohlo být jeho studium hodnoceno jako absolvované s vyznamenáním. 

Předseda studijní komise sdělil, že komise projednala předložený návrh a nemá k němu 
připomínek. 

Akademický senát 1. lékařské fakulty Univerzity Karlovy schvaluje návrh vnitřního předpisu 
fakulty, kterým se mění Pravidla pro organizaci výuky na 1. lékařské fakultě Univerzity 
Karlovy, který předložil děkan fakulty, a rozhodl tento návrh vnitřního předpisu postoupit ke 
schválení Akademickému senátu Univerzity Karlovy. 

25 : 0 : 0 (pro : proti : zdrželo se) schváleno 
  



16. Zprávy z komisí 

Předsedkyně AS chválí komise za jejich aktivitu, za to, že se samy aktivně zapojují a dohadují 
nad jednotlivými body jednání. 

Předseda legislativní komise sdělil, že se komise v předešlých dnech nesešla, pouze sdělil, že 
se v současné době zabývá navrhováním členů komisí pro výběrová řízení. Vysvětlil 
přítomným, že komise jmenuje jako celek pan děkan a přizývá do nich zástupce AS. AS 
nejmenuje, ale pouze navrhuje členy, a je na panu děkanovi, zda je bude akceptovat. Řád pro 
výběrová řízení říká, že člen AS se může nanominovat, i proti vůli pana děkana, ale potom 
nemá právo hlasovat. 

Předseda studijní komise informoval, že komise se sešla on-line a diskutovala dokumenty, 
které jí byly předloženy. Dále informoval, že komise narazila na dva problémy: 

1. Při prezentaci fakulty směrem ke středním školám při náboru studentů. Je zde 
nesoulad mezi komisí a PR oddělením. Byla vyslovena žádost, aby Mgr. Václavíková 
byla pozvána na příští zasedání AS. 

2. Předstátnicová praxe 

Předseda ekonomické komise oznámil, že komise se sešla pouze per rollam a diskutovala 
dokumenty, které jí byly předloženy. 

M. Koziar Vašáková vyzvala přítomné, zda mají dotazy k jednotlivým bodům týkajících se 
zasedání komisí. Nikdo se do rozpravy nepřihlásil. 

17. Různé (bez písemného podkladového materiálu) 

Paní předsedkyně AS představila přítomným členům připravenou tabulku pravidelných bodů 

předkládaných AS. Tabulka je uložena na MS Teams senátu a bude pravidelně aktualizována. 

Doc. MUDr. J. Živný informoval, že 23. 5. 2023 se bude na Fyziologickém ústavu 1. LF UK od 

9:00 do 17:00 hodin konat Studentská vědecká konference. 

 

Příští řádné jednání AS se bude konat dne 19. 6. 2023 od 16:00 hodin, písemné podkladové 
materiály pro projednání v komisích je potřeba elektronicky zaslat M. Koziar Vašákové do 
9. 6. 2023 a návrhy k projednání AS 1. LF včetně podkladových materiálů nejpozději do 12. 6. 
2023. 

Zasedání bylo ukončeno v 17:50 hodin. 

 

prof. MUDr. Martina Koziar Vašáková 
předsedkyně AS 1. LF 
 

Zapsala: Jana Kolářová 


